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Abstract (en)
[origin: WO2021073960A1] A control method for a hand-held power tool comprises the steps: of driving a striking mechanism with an electric
motor, wherein an exciter piston of the pneumatic striking mechanism is driven periodically by the electric motor and a striking piston of the striking
mechanism is coupled to the exciter piston via a pneumatic chamber; detecting the acceleration of a machine housing along a striking direction of
the striking piston in different phases of the movement of the exciter piston; and controlling a rotational speed of an electric motor according to the
detected acceleration in the different phases.

Abstract (de)
Ein Steuerungsverfahren für eine Handwerkzeugmaschine beinhaltet die Schritte: Antreiben eines Schlagwerks mit einem Elektromotor, wobei ein
Erregerkolben des pneumatischen Schlagwerks periodisch von dem Elektromotor angetrieben wird und ein Schlagkolben des Schlagwerks über
eine pneumatische Kammer mit dem Erregerkolben gekoppelt ist. Die Beschleunigung eines Maschinengehäuses wird längs einer Schlagrichtung
des Schlagkolbens zu unterschiedlichen Phasen der Bewegung des Erregerkolbens erfasst. Eine Drehzahl eines Elektromotors wird in Abhängigkeit
der erfassten Beschleunigung zu den unterschiedlichen Phasen geregelt.
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